
Tidspunkt, dato, sted: Onsdag d. 14. dec. kl. 18.00 hos Teis
Godkendelse: Alle til stede undtagen Kyed, referat fra sidst godkendt

Debatpunkter
● Skjoldhøjhallen

○ Tidtagerur
■ Nyt år kommer i december. Børn har ødelagt den gamle.
■ Der kommer en aftale, hvor man henter og kvitterer for den

samt afleverer den tilbage til pedellerne. Kan blive
problematisk når kampe spilles om aftenen.

■ Undersøger om vi kan købe vores egen, der passer der ud.
Teis ringer til pedellen

○ Brug til kampe næste sæson?
■ Ja, det er fint at spille derude
■ Træls med tidtageruret, men det findes der en løsning på

● Skjoldhøj + Ellevang + Ellehøj
○ Der er meget beskidt og glat - kan vi gøre noget ved det?

■ Johan kontakter kommunen og hører om vi kan finde en
løsning.

■ Alternativt kan vi investere i store, dobbeltkoste til gulvfejning
● Annexhallen

○ Kent + weekendafløser skal blive bedre til at have fejet og ryddet op.
Især før fredagstræning og søndagskampe. Ikke et stort problem, men
noget der kunne være rart

○ Mangler en førstehjælpskasse i hallen. Kan evt. fås gratis via Tryg.
Johan snakker med bestyrelsen i Annexhallen

● Kampe skal lægges før kl. 20 - ikke muligt tirsdage
○ Caroline skriver til JHF

■ Svar fra JHF: Det er fint at kampe lægges 20.15, så længe det
aftales med udehold.

● Betaling af bøder for røde kort
○ Røde kort for brok og usportslig opførsel betaler man selv

administrationsgebyr og bøde
○ Klubben betaler administrationsgebyr på et rødt kort pr. spiller pr.

sæson
○ Bestyrelsen har ret til at lave individuelle vurderinger af betaling af

røde kort

● Bøde til tilskuer hos 2. damer - hvem betaler?
○ Klubben betaler



● Proces for fakturering af medlemmer og trænere ifm. JHF regninger
○ Klubben betaler fakturaen og sender efterfølgende regning til den

pågældende spiller eller træner

● Registrering af medlemstal til AUS

● Generalforsamling planlægning
○ Dato, book lokale/annexen
○ Hvem fortsætter: Julie, Caroline, Teis
○ Hvem stopper: Sofie, Sine, Johannes, (Johan)

Beslutningspunkter
● Opdatere ens egen bestyrelsesposts opgaver/how to/årshjul i drevet.

Informationspunkter (udsendes på forhånd)
● Dommerbordsvagter - 5. damer vil gerne have deres egne kampe.
● Penge tilbage fra Sport24
● Sponsorudvalget målsætning om en yderligere sponsor inden udgangen af

året
● Status på adgang til Virk & e-boks

Regnskabsorientering

Emner PR
● Ideer til rekruttering af bestyrelsesmedlemmer?

○ Spørg til fester især Tour de Fredagsbar, men ellers tag direkte fat i
folk som ville være gode.

Dagsordenspunkter til næste gang

Evaluering af møde og fordeling af punkter


